
Hvorfor driver vi egentlig med speiding? 

Ja, hvorfor driver vi egentlig med speiding, tenker jeg for meg selv. Jeg mimrer tilbake.. 

 

Det som er viktig for oss, er jo at vi kan være oss selv. 

Ingen vil si noe på hvordan vi kler oss, eller om 

magen stikker litt ut under den hvite skjorta med 

mønster på. Beviset på mange turer med grillpølser 

vil vi si om det. 

 



Speidergruppa vår er inkluderende, og vi lar alle slippe til. Vi bryr oss ikke om.. 

 

.. du liker å kle deg utfordrende på en annerledes måte, …

 

… liker å bruke de gamle klærne fra din ungdomstid … 

 



… eller rett og slett har ingen sans for klær eller mote. Vi er samlet gjeng, uansett. 

Og om tidens tann henter deg igjen, … 

 

  .. og forteller at vikene dine har flyttet seg litt lenger bak på hodet enn du liker, skal vi 

hjelpe deg å komme igjennom dette. 

 

 



 

 

 

Og skulle du plutselig få lyst til å 

ha på deg kjolen og høyhælede 

sko i skogen, så finner vi på en tur 

hvor du virkelig skal få lov til det. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Og skulle du komme over en   

stor utfordring,  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



som setter hjernen i sving… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.. så løser vi alt med et par ledere som er glad i mat. 

 

 



Vi setter oss høye mål, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 ..og skulle vi innse at de er litt for høye, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

.. så skal vi klare å løse det på en god måte. 



 

 

 

 

 

 

 

Speiding er for oss trollbindende, og 

nesten litt magisk.  



Og selv om vi skulle bli utslitte og lei,  

 

 

Så må vi ikke glemme hvorfor vi driver med speiding. 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ha fortsatt en god dag! 

 


